



邮编: 471023

邮寄地址:中国河南省洛阳市洛龙区开元大道263号河南科技大学国际合作与交流部

电话Tel: 0379-64231841 E-mail: lxkd@haust.edu.cn http://www.haust.edu.cn

Address: Henan University of Science & Technology, 263# Kaiyuan Avenue,

luoyang, Henan, P.R.China 471023



2024 Programs for International Students
Henan University of Science & Technology



学校基本情况 Brief Introduction to HAUAT



河南科技大学(简称河科大,英文简称: HAUST)坐落于"干年帝都,牡丹花城"、中原城市群副中心城市—洛阳,是河南省"双一流"创建高校、河南省重点建设的高水平综合性大学之一。长期以来,学校秉承"明德博学、日新笃行"的校训和"育人为本、学术至上"的办学理念,发扬"自强不息、追求卓越"的河科大精

神,突出内涵发展,着力提高人才培养质量和核心竞争力,已初步建设成为一所工科优势突出,理、工、农、医、文等多学科协调发展的高水平综合性大学。

Henan University of Science and Technology (HAUST) is located in Luoyang, well-known as the thousand-year ancient capital and the peony flower city, which is also the subcenter of the city cluster in central plains of China. It's the constructing "double first-class" university in Henan Province, also one of the key construction of high-level comprehensive universities in Henan Province. Adhering to the Motto of "Cultivate Virtue, Study Extensively, Develop Innovations, Practice Earnestly" and the spirit of "Encourage Self-improvement and Pursue Excellence", HAUST has been putting education first and giving academic development top priority, which enables students to develop fully their talents and core competitiveness. HAUST has preliminarily developed into a high-level comprehensive university with outstanding engineering advantages and coordinated development of agriculture, medicine, management and the other disciplines.

名 招生类别 Programs

汉语进修生、本科生、硕士研究生、博士研究生

Chinese Language Program, Bachelor Degree, Master Degree, Doctor Degree

3 招生专业 Majors

类别 Programs	学院 College	专业(方向) Major	学制 Year of Schooling	授课语言 Teaching Language	
本科专业	基础医学与法医学院 College of Basic Medicine and Forensic medicine	临床医学 Clinical Medicine	五年 Five-year	中文 Chinese	
Undergraduate Major	信息工程学院 College of Information Engineering	计算机科学与技术 Computer Science and Technology	四年 Four-year	中文 Chinese	
	商学院 College of Business	-13 112		中文 Chinese	
硕士研究生专业 Postgraduate Majors	材料科学与工程学院 College of Materials Science and Engineering	材料科学与工程 Materials Science and Engineering	三年 three-year	中文 Chinese	
		材料与化工 Materials and Chemical Engineering	三年 three-year	中文 Chinese	

类别 Programs	学院 College	专业(方向) Major	学制 Year of Schooling	授 课语言 Teaching Language	
	机电工程学院 College of Mechatronics Engineering	机械电子工程 Mechanical Engineering	三年 three-year	中文 Chinese	
		机械制造及其自动化 Machinery Manufacturing and Automation	三年 three-year	中文 Chinese	
		机械设计及理论 Mechanical Design and Theory	三年 three-year	中文 Chinese	
	临床医学院 College of Clinical Medicine	内分泌代谢病学 Endocrinology &Metabolism	三年 three-year	中文 Chinese	
硕士研究生专业		肿瘤放射治疗学 Tumor Radiotherapy	三年 three-year	中文 Chinese	
		急诊医学 Emergency Medicine	三年 three-year	中文 Chinese	
		麻醉学 Anesthesiology	三年 three-year	中文 Chinese	
		内科学 Internal Medicine	三年 three-year	中文 Chinese	
		胃肠外科 Gastrointestinal Oncology Surgery	三年 three-year	中文 Chinese	
Postgraduate Majors	动物科技学院 College of Animal Science and Technology	兽医学 Veterinary Medicine	三年 three-year	中文 Chinese	
		畜牧学 Animal Husbandry	三年 three-year	中文 Chinese	
	农学院 College of Agriculture	作物学 Crop Science	三年 three-year	中文 Chinese	
		生态学 Ecology	三年 three-year	中文 Chinese	
		生物学 Biology	三年 three-year	中文 Chinese	
		农业资源与环境 Agricultural Resources and Environment	三年 three-year	中文 Chinese	
	园艺与植物保护学院 College of Horticulture and Plant Protection	园艺学 Horticulture	三年 three-year	中文 Chinese	
		植物保护学 Plant Protection	三年 three-year	中文 Chinese	
	食品与生物工程学院 College of Food and Bioengineering	食品科学与工程 Food Science and Engineering	三年 three-year	英语 English	
		生物学 Biology	三年 three-year	中文 Chinese	
	材料科学与工程学院 College of Materials Science and Engineering	材料科学与工程 Materials Science and Engineering	四年 four-year	中文 Chinese	
	农学院 College of Agriculture	作物学 Crop Science	四年 four-year	中文 Chinese	
博士研究生专业 Doctoral Majors	临床医学院 College of Clinical Medicine	临床医学 Clinical Medicine	四年 four-year	中文 Chinese	
	商学院 School of Business	管理科学与工程 Management Science and Engineering	四年 four-year	中文 Chinese	
	农业装备工程学院 College of Agricultural Equipment Engineering	农业工程 Agricultural Engineering	四年 four-year	英语 English	
汉语进修生 Chinese Language Program	The state of the s		一年 One-year	中文 Chinese	

申请时间Application Period

2024年5月15日至2024年7月31日 May 15th to July 31st, 2024





(1) 申请人综合要求:

Applicant's comprehensive requirements

1.1 汉语进修生年龄18至65周岁、身心健康,具有高中毕业及以上学历。

Chinese language students should be aged from 18 to 65, be in good health, with high school diploma or above.

1.2本科年龄30周岁以下,身心健康,已高中毕业(申请时尚未毕业者须提供预毕业证明,最迟须在入学前取得高中毕业证书)。

The undergraduate students should be under 30 years old, healthy and have graduated from high school (Those who have not yet graduated at the time of application must provide proof of pre-graduation, and must obtain a high school diploma before admission).

1.3硕士研究生年龄40周岁以下,身心健康,已获学士学位(申请时尚未毕业者须提供预毕业证明,最迟须在入学前取得学士学位证书)。

Postgraduate students should be under the age of 40, healthy and have obtained a bachelor's degree(Those who have not yet graduated at the time of application must provide proof of pre-graduation, and must obtain a bachelor's degree certificate before admission).

1.4 博士研究生年龄45周岁以下,身心健康,已获硕士学位(申请时尚未毕业者须提供预毕业证明,最迟须在入学前取得硕士学位证书)。

Doctoral students should be under the age of 45, healthy and have obtained a master's degree (Those who have not yet graduated at the time of application must provide proof of pre-graduation, and must obtain a master's degree certificate before admission).

(2) 语言水平要求

Language level requirement

2.1汉语授课的专业,申请人需提供汉语水平考试(HSK4)成绩;国际学生在中等教育阶段(初中和高中)必修课程的授课语言是汉语的,可以免除汉语水平考试。报考机电学院、农学院硕士的国际学生应具有在中国大陆取得的相关专业的学士学位(应届生提供中国大陆大学出具的在读证明)。

For majors taught in Chinese, applicants are required to provide HSK4 scores. International students may be exempted from the Chinese proficiency test if the language of instruction for compulsory secondary education (middle and high school) is Chinese. International students who wish to apply for a master's degree in the College of Mechatronics Engineering or the College of Agriculture should have a bachelor's degree in a related field obtained in mainland China (a proof of reading from a Chinese university for current students).

2.2英语授课的专业对申请人汉语水平不作要求,如母语为非英语,需提供TOEFL/IELTS或其他英语水平成绩证明。

Applicants for English-taught majors do not require Chinese proficiency. For non-native English speakers, applicants should provide evidence of their TOEFL/IELTS or other English proficiency.

所需材料Application Document

汉语进修生

Chinese Language Program

1)《河南科技大学外国留学生入学申请表》,本人签字、贴2寸照片。

Application form for Henan University of Science and Technology with photo and signature

2)最高学历证明和学习成绩单(原件或公证件,语言为中文或英文)。

Diploma of the Most Advanced Studies (Original one or Notarized Photocopy)

3) 护照照片页、签证页或居留许可页的复印件(报名时须出示原件)。

Copy of passport

4) 本人近期2寸免冠照片。

Passport-size photos

5) 无犯罪记录证明。

Non-criminal certificate

6) 外国人体格检查记录。

Original Physical Examination Record and Blood Test Report

本科生

Undergraduate Program

1) 《河南科技大学外国留学生入学申请表》,本人签字、贴2寸照片。

Application form for Henan University of Science and Technology with photo and signature

2) 高中毕业证书和高中阶段成绩单(原件或公证件,语言为中文或英文)。

Transcripts of the Most Advanced Studies and Diploma of the Most Advanced

Studies (Notarized Photocopy)

3) HSK成绩证明(汉语授课项目)。

HSK examination score report (level 4 or above, program taught in Chinese)

4) 4张本人近期2寸免冠照片。

Four passport-size photos

5) 个人简历(年龄超过20周岁的)

Students 20+ please attach CV

6) 无犯罪记录证明。

Non-criminal certificate

7) 外国人体格检查记录。

Original Physical Examination Record and Blood Test Report

8) 存款证明。

Bank Statement

9) 护照照片页、签证页或居留许可页的复印件(报名时须出示原件)。

Copy of passport

研究生

Postgraduate Program

1)《河南科技大学外国留学生入学申请表》,本人签字、贴2寸照片。

Application form for Henan University of Science and Technology with photo and signature

2) 个人陈述及学习计划 (600字以上)。

Study plan in China (over 600 words)

3) 学位证明(或预毕业证明,获得学位证书后需补交);硕士项目申请者,须提交学士学位证明;博士项目申请者,须提交本硕学位证明。

Diploma of the Most Advanced Studies (Notarized Photocopy)

4) 成绩单。硕士项目申请者,须提交本科期间完整的成绩单;博士项目申请者,须提交本硕期间完整的成绩单。

Transcripts of the Most Advanced Studies (Notarized Photocopy)

5) 两位副教授或相应职称以上的学者的推荐信(需写明推荐人电话及电子邮箱地址)。

Two Recommendation Letters from professors with telephone number and email address

6) 4张本人近期2寸免冠照片。

Four passport-size photos

7) 护照照片页、签证页或居留许可页的复印件(报名时须出示原件)。

Copy of passport

8) 无犯罪记录证明。

Non-criminal certificate

9) 外国人体格检查记录。

Original Physical Examination Record and Blood Test Report

10) 存款证明。

Bank Statement

11) HSK成绩证明。(汉语授课项目)

HSK examination score report (level 4 or above, program taught in Chinese)

申请流程 Application Procedure

1) 申请材料请提交至河南科技大学国际学生服务平台。

Please send the application materials to the International Student Service System of HAUST: https://haust.at0086.cn/student . We will review the materials. We will then inform you if we require supplementary material.

2) 留学生收到《录取通知书》、《外国来华留学人员签证申请表(JW202表)》后,需要按照具体时间要求到河南科技大学报到,随后前往国际合作与交流部办理相关手续。

On successful admission, we will post you the admission notice of Henan University of Science and Technology and JW202 form. To obtain Chinese Visa (X visa for students) you should take all these documents with you and copies of each document.

Registration time will be notified later. When you report to school please bring the original copy of the above materials.

8 奖学金 Scholarship

优秀新生可获得河南省外国留学生政府奖学金第一学年奖学金资助,之后每学年根据奖学金管理办法和学生在校学习情况继续申请。

Excellent freshmen can receive the Government Scholarship for Foreign Students in Henan Province in the first academic year, and then continue to apply for the scholarship in each academic year according to the scholarship management measures and the student's study in school.







9

费用(各项收费以人民币形式缴纳) Fees(All the fees are paid in Chinese Yuan)

		类别 ypes	学费 Tuition fee	报名费 Registration fee	住宿费 Accommodation fee	保险费 Insurance fee	居留许可 Residence permit fee	体检费 Physical examination fee	
	Under- graduate engin	_	6000元/学期 6000 yuan/semester		2000元/学期 2000yuan/semester 4000元/学年 4000yuan/year	800yuan/year	800元/年 800yuan/year	480元/年 480yuan/year	
			11000元/学年 11000 yuan/year	400yuan					
		Liberal Arts	15000元/学年 15000yuan/year						
		Science and engineering	18000元/学年 18000yuan/year						
		Clinical Medicine	22000元/学年 22000 yuan/year						
		Liberal Arts	18000元/学年 18000yuan/year						
	Post- graduate	Science and engineering	21000元/学年 21000 yuan/year						
		Clinical Medicine	26000元/学年 26000 yuan/year						
		工商管理 MBA	30000元/学年 30000yuan/year						
	博士 研究生 Doctoral students	Liberal Arts	26000元/学年 26000 yuan/year						
		Science and engineering	28000元/学年 28000 yuan/year						
		Clinical Medicine	33000元/学年 33000yuan/year						
١		住宿条件:校内留学生公寓,双人间,房间内提供暖气,空调,家具,网线接口,卫生间(淋浴);公 共厨房 洗衣房等:							

Notes

共厨房,洗衣房等;
Two persons share one room. There are bathroom, air-conditioner, heat, furniture, internet access in dorm, public kitchens.

Two persons share one room. There are bathroom, air-conditioner, heat, furniture, internet access in dorm, public kitchens and laundry room.